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SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Dato:  Mandag den 14. juni 2022  

 kl. 17:45-18.15 Let sommertraktement sammen med ny bestyrelse 

 kl. 18.15-19.00 bestyrelsesmøde 

Deltagere: Steen Fisker Hansted Olsen, Anne-Marie Slaikjer-Kongaa, Troels Schmidt Thi-

nesen, Berit Lundø, Margit Just, Olav Øfverlind Pedersen, Steven Seth Domino, 

Kim Frank Petersen, Søren Ørgård Hansen, Pia Orloff Schmidt, Tabita Bülow 

Kyster og Morten Bonde. 

  Elevrådsrepræsentanter: Martha Dollerup Larsen 6A 

Afbud fra:  Kim Frank Petersen, Steven Seth Domino, Berit Lundø, Martha Dollerup Larsen  

Referent: Tabita Bülow Kyster 

 
Referat: 

1. Godkendelse af referat  

2. Nyt fra elevrådet Lille elevråd:  

-Fodboldmål ved Futten er gået i stykker. Tom er på 

sagen. 

-5. og 6. klasserne er blevet bedre til ikke at sparke 

andres bolde væk 

-Der ønskes flere venskabsklassedage 

-Nogle klassekammerater glemmer, hvordan man ef-

terlader toilettet. 

Store elevråd: 

-Basketnet er gået i stykker. De er ved at blive repare-

ret. 

-Der blev opfordret til at eleverne skulle melde sig til 

at sidde i skolebestyrelsen.  

 

3. Status fra skolen -Renovering: 

Vi ved endnu ikke, hvilken indflydelse det får, at der 

skal sparres på anlægsbudgettet. 

 

-Der afholdes i øjeblikket ansættelsessamtaler på føl-

gende stillinger: 

Sekretær 

Pædagog 

Bh. Klasseleder 

 

-Der opleves desværre hærværk omkring skolen. Poli-

tiet og SSP er på sagen. 

 

-Der blev orienteret om ny information fra under-

visningsministeriet: 

-Nationale test bliver udfaset og en ny er på vej.  

-Ny test for ordblindhed i 1. klasse  

-Elevplaner erstattes af en meddelelsesbog. 
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-Skoleudviklingssamtaler mellem skole og kommune. 

-De skoler der har kvalitetsudfordringer skal støttes. 

Lillebæltskolen er ikke i denne kategori.  

Vi afventer rammerne omkring de nye tiltag, hvorefter 

skolebestyrelse og personale vil samarbejde videre 

omkring det. 

 

4. Bestyrelsesposten/Årsberetning Steens udkast blev godkendt og sendes ud inden 

sommerferien 

 

5. Budget Ny budgetopfølgning: 

Underskuddet er ikke så stort som ved sidste budget-

opfølgning. 

Morten gennemgik årsager til det forbedrede budget. 

 

Steen fortalte om formand og næstformands deltagel-

se i orienteringsmøde på rådhuset omkring den kom-

mende proces til budget 2023. 

Der afholdes nyt dialogmøde omkring budget 2023 i 

august.  

 

6. Tak for i år Tak for samarbejdet til alle. 

 

7. Siden sidst: 

Ledelse 

Medarbejdere 

SFO 

Skolebestyrelse 

 

Intet 

8. Eventuelt Intet 

 

 

 

Venlig hilsen 

Steen Olsen & Morten Bonde 


